

Administrative and Budgetary Questions, the qualifications, background and experience of the present members of the staff, with a view to replacing those who do not reach the high standards fixed by the Charter;

(d) To take all practicable steps to ensure the improvement of the present geographical distribution of the staff, including the issuance of such rules and regulations as may be necessary to comply with the principles of the Charter as elaborated in this resolution;

(e) To present to the next regular session of the General Assembly a report of the action taken under this resolution.

*Hundred and fifteenth plenary meeting,  
15 November 1947.*

### **154 (III). Proposal for the adoption of Spanish as one of the working languages of the General Assembly**

*The General Assembly,*

*Taking into account* the wide administrative and budgetary implications and the political and legal aspects of the adoption of Spanish as one of the working languages of the General Assembly,

*Requests* the Secretary-General to study all aspects of the proposal and to report to the next regular session of the General Assembly.

*Hundred and fifteenth plenary meeting,  
15 November 1947.*

### **155 (III). Appointment of an Investments Committee**

*The General Assembly*

*Resolves that:*

1. In accordance with the provisions of section 25 of the provisional regulations for the United Nations Joint Staff Pension Scheme,<sup>1</sup> the appointment by the Secretary-General of:

M. Jacques Rueff, Honorary Governor of the Bank of France;  
Mr. Ivar Rooth, Managing Director of the Bank of Sweden;  
Mr. Marriner S. Eccles, Chairman of the Board of Governors, Federal Reserve System of the United States of America,

to constitute an Investments Committee, is approved;

2. The terms of office of the members shall expire on 31 December 1950, 31 December 1949 and 31 December 1948 in the order named above;

3. The normal term of office of a member of the Investments Committee shall be three years, and members shall be eligible for reappointment. At the regular session of the General Assembly each year, the Secretary-General shall submit the

<sup>1</sup> See *Resolutions adopted by the General Assembly during the second part of its first session*, page 159.

tions administratives et budgétaires, les titres, la carrière et l'expérience des membres actuels du Secrétariat, afin de remplacer ceux d'entre eux qui ne possèdent pas les hautes qualités exigées par la Charte;

d) A prendre toutes les mesures possibles pour assurer l'amélioration de la répartition géographique actuelle du personnel, notamment en établissant toutes règles et tous règlements qui peuvent être nécessaires pour observer les principes de la Charte rappelés dans la présente résolution;

e) A présenter à la prochaine session ordinaire de l'Assemblée générale un rapport sur les mesures prises en vertu de la présente résolution.

*Cent-quinzième séance plénière,  
le 15 novembre 1947.*

### **154 (III). Proposition d'adoption de l'espagnol comme l'une des langues de travail de l'Assemblée générale**

*L'Assemblée générale,*

*Tenant compte* des importantes conséquences d'ordre administratif et budgétaire qu'entraînerait l'adoption de l'espagnol comme l'une des langues de travail de l'Assemblée générale, ainsi que des aspects politiques et juridiques que présente cette adoption,

*Invite* le Secrétaire général à étudier tous les aspects de la proposition et à faire rapport à la prochaine session ordinaire de l'Assemblée générale.

*Cent-quinzième séance plénière,  
le 15 novembre 1947.*

### **155 (III). Nomination d'un Comité des placements**

*L'Assemblée générale*

*Décide ce qui suit:*

1. Conformément aux dispositions de la section 25 du règlement provisoire de la Caisse commune des pensions du personnel des Nations Unies<sup>1</sup>, la nomination par le Secrétaire général des personnes suivantes:

M. Jacques Rueff, Gouverneur honoraire de la Banque de France;  
M. Ivar Rooth, Directeur de la Banque de Suède;  
M. Marriner S. Eccles, Président du *Board of Governors, Federal Reserve System* des Etats-Unis d'Amérique,

pour constituer un Comité des placements, est approuvée;

2. Les mandats des membres du Comité expireront respectivement le 31 décembre 1950, le 31 décembre 1949 et le 31 décembre 1948, dans l'ordre où leurs noms sont énumérés plus haut;

3. La durée normale du mandat d'un membre du Comité des placements est de trois ans, et les membres de ce Comité sont rééligibles. Chaque année, lors de la session ordinaire de l'Assemblée générale, le Secrétaire général soumettra à l'ap-

<sup>1</sup> Voir les *Résolutions adoptées par l'Assemblée générale pendant la seconde partie de sa première session*, page 159.